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I medfør af § 36 stk. 1 i Inatsisartut’s Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål  til  Naalakkersuisut:  Har  Naalakkersuisut  planer  om  at  give  tilladelse  til 
vinterjagt af de mange moskusokser ved Qasigiannguit, Aasiaat og Kangaatsiaq?
Bliver der givet tilladelse til jagt på flere moskusokser til efterårsjagten fra 2010? 
Har Naalakkersuisut i de kommende år planer om optælling af moskusokser?
(Medlem af Inatsisartut Kristian Jeremiassen, Siumut)

Begrundelse:
Jeg mener at der blevet for mange moskusokser i området, og vi skal også drage omsorg for, at 
landet ikke unødigt bliver af moskusokserne. Okserne er begyndt at nærme sig de beboede steder, 
hvilke indikerer, at der er blevet flere dyr i området. Det er blevet sådan, at dyrene ofte ses i egnen 
ved Ilimanaq, hvor der ikke er sat dyr hen.

Jeg synes at det er på tide, at give fiskere og fangere mulighed for indtjening i vinterperioden, for 
det er jo meget vanskelligt at fiske i vinterperioden i de senere år ved Qasigiannguit, Aasiaat og 
Kangaatsiaq.  Derfor  mener  jeg  at  vi  bør  give  fiskere  og  fangere  mulighed  for  at  fange 
moskusokser på prøve i vinterperioden.

Jeg vil også spørge om kvoten af moskusokser bliver større fra og med 2010 ved Qasigiannguit, 
Aasiaat  og  Kangaatsiaq.  Selvfølgelig  skal  man  efterstræbe  at  kvoten  tager  hensyn  til 
bæredygtighedsprincippet.

Jeg mener endvidere, at en grundig optælling af dyrene er nødvendig, da dette ikke er sket siden 
dyrene bliver flyttet til stedet.

Jeg ønsker at mine spørgsmål bliver besvaret inden for 10 normale arbejdsdage.
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